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SPRAWOZDANI E Z DZIAT.ATNOSC I

KOMISJI KULTURY I SPORTU

RADY MIASTA WT.OCT"AWEK

VI]IKADENCJI

za r0?0 RoK

Komisja Kultury i Sportu zostala powolana uchwalq nr ll/412018 Rady Miasta Wloclawek

z dnia 26listopada 2018 roku w sprawie powolania stalych konrisjii uslalenia przedrniotu ich dzialania,

Sklad osobowy w/w komisji zostal ustalony uchwalq nr ll/5/2018 Rady Miasta Wloclawek

z dnia 26 listopada 2018 roku, uchwal4 nr Xl/99/2019 Rady Miasta Wloclawek z dnia 25 czenvca 2019
roku oraz uchwalq nr Xxlly8gl2020 Rady Miasta Wloclawek z dnia 9 czerwca 2020 roku.

W roku sprawozdawczym Komisja obradowala w skladzie dziesigcioosobowym,

ktory przedstawial sig nastqpujqco:

. radny Janusz Zi6lkowski- Przewodniczqcy Komisji;

r radny Daniel Tobjasz * Zastgpca Przewodniczqcego Komisji;

. radny Andrzej Golgbieski* czlonek Komisji;

. radny Dariusz Jaworski - czlonek Komisji;

. radnY Piotr Czarnecki- czlonek Komisji - wstqpil w miejsce wygaslego mandatu;
o radna Agnieszka Jura * Walczak * czlonek Komisji;

. radny Stanislaw Kzemieniewski- czlonek Komisji;

. radny Krystian t-uczak * czlonek Komisji;

. radny Arkadiusz Piasecki - czlonek Komisji;

r radna Wanda Muszalik - czlonek Komisji;

. radna Katarzyna ZarEbska - czlonek Komisji.

W okresie sprawozdawczym Komisja dzialala w oparciu o plan pracy, kt6ry zostal pzyjgty
podczas posiedzenia w dniu 27 lutego 2020 roku, Podczas posiedzeri Komisja omawiafa tak2e inne
zagadnienia, kt6re wymagaly jej akceptacji,

W roku 2020 Komisja Kultury i Sportu Rady Miasta odbyfa 8 posiedzeri, ktdre mialy miejsce
w siedzibie Urzqdu Miasta Wloclawek przy ul. Zielony Rynek 11/13,

Za0?dnienia roapatrvwane w ?020 rqku przez Komisie Kulturv i Sportu, do kl6rvoh wvpracowano
opinie to:

. Projekt uchwaly w sprawie ustalenia terminu Dni h/loclawka w 2020 roku,

Komisja udzielila pozytywnej opinii do powy2szego projektu uchwaly,
r Proiekt uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie polqczenia oraz zmiany lokalizacji filii

bibliotecznych Miejskiej Biblioteki Publicznej we Wloclawku oraz nadania statutu Miejskiej
Biblioteki Publicznej we Woclawku.

Komisja udzielila pozytywnej opiniido powyiszego projektu uchwaly,
r Projekt uchwaly zmieniajqcejw sprawie nadania statutu Teatrowi lmpresaryjnemu we Woclawku,

Komisja udzielila pozytywnejopinii do powy2szego projektu uchwaly,



. Projekt uchwaly w sprawie okre$lenia sezonu kqpielowego oraz wykazu kqpielisk na terenie

Gminy Miasto Woclawek w roku 2020.

Komisia udzielila pozytywnej opinii do powy2szego projektu uchwaly,

. Sprawozdanie z wykonania budZetu miasta Wloclawek za 2019 rok.

Komisja udzielila pozytywnej opinii do powy2szego sprawozdania.

. Rapoft o stanie Miasta ltloclawek za 2019 rok,

Komisja udzielila pozytywnej opinii do powyiszego raportu.

r Projekt uchwaly w sprawie upamigtnienia 100, rocznicy Obrony Wloclawka 1920 r.

Komieja udzielila pozytywnej opinii do powy2szego projektu uchwaly,

. Projekt uchwaly w sprawie szczegdlowych warunkdw i trybu pzyznawania dorocznych nagrod

Prezydenta Miasla Woclawek za osiqgnigcia w dziedzinie tworczo$ci artystycznej,

upowszechniania i ochrony kultury.

Komisja udzielila pozytywnej opinii do powy2szego projektu uchwaly.

. Projekt budzetu Miasta Woclawek na 2021 rok.

Komisja udzielila pozytywnej opinii do powy2szego projektu.

. Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lala 2A21-ZAY.

Komisja udzielila pozytywnej opinii do powy2szego projektu uchwaly,

r Projekt uchwaly w sprawie ogloszenia tekstu jednolilego uchwaly w sprawie nadania stalutu

Teatrowi lmpresaryjnemu we Woclawku.

Komisja udzielila pozytywnej opinii do powy2szego projektu uchwaly,

r Projekt uchwaly w sprawie wzniesienia pomnika poSwiqconego Marszalkowi Jdzefowi

Pilsudskiemu.

Komisja udzielila pozytywnej opinii do powy2szego projektu uchwaly.

W wyniku prac nad powy2szq tematykq Komisja Kultury i Sportu Rady Miasta Woclawek w 2020

roku wypracowala 12 opinii do rozpatrzonych projektdw uchwal, sprawozdaniaoraz raportu. Nie zostal

wypracowany zaden wniosek.

Frekwencja czlonk6w Komisji Kultury i Sportu w posiedzeniach byla dobra.

Nieobecno$C Radnych na posiedzeniach byta kazdorazowo usprawiedliwiona.

Spfi a$$zdanie sporzqdzih

Monika Domafiska

Przewodniczqcy
jlKultury iSpottu


